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Zápis č. 2/2019 

z aktivu klubů chovatelů drůbeže a zástupců Ústřední odborné komise chovatelů 

drůbeže, který se konal dne 30. března 2019 v Havlíčkově Brodě 

 

Přítomni: 

 Zástupci ÚOK CHD:  Miloslav Hertl, Ivan Pavel, Václav Rohrer ml., Josef Vilhelm 

 Za kontrolní komisi: JUDr. Mikuláš Papoušek 

 Tajemnice ÚOK CHD: Eliška Stejskalová 

 Klub chovatelů araukan (Ing. Miroslav Pawlas), australek (Jiří Andrle), barneveldek 

(Ing. Jan Bouma, Miroslav Horák), českých hus (Ivan Pavel), českých slepic (Milan 

Kosík), hamburčanek (Václav Hromek), hempšírek (František Stávek, Rostislav 

Valeš), krůt a perliček (Bc. Zdeněk Dráb), leghornek (Josef Blažek), maransek (Jana 

Mesteková, Martina Mesteková), plymutek (Antonín Bohuněk, Miroslav Pour), 

rodajlendek (Oldřich Blaha), rousných zakrslých slepic (Bohumil Byrtus, Jaroslav 

Trávníček), sebritek (Ivan Zábrana), šumavanek (Jiří Pavlica, Jana Pavlicová), vlašek 

(Vojtěch Kleisner), vyandotek (Oldřich Šálek, Pavel Tuček), zakrslých a 

smaragdových kachen (Roman Morávek), nově ustanovený Klub chovatelů bantamek 

(Jaroslav Herzog, Jiří Herynek) 

 Omluven: Klub chovatelů sasexek, Klub chovatelů velsumek 

 

 

Program:    

1. Úvod, přivítání zástupců klubů                                                    V. Rohrer ml. 

2. Zhodnocení setkání ve Vranovicích                                                        V. Rohrer ml. 

3. Představení nového Klubu chovatelů bantamek                                     V. Rohrer ml. 

4. Stanice kontroly užitkovosti Lanškroun                                 M. Hertl 

5. Kontrolované chovy drůbeže v roce 2019                                               I. Pavel 

6. Výstavnictví – nový návrh příspěvků pro kluby                                      M.  Hertl 

7. Informace z ÚOK CHD a odborné články                                              J. Vilhelm  

8. Diskuze  - různé                                                                                      V.  Rohrer ml. 

9. Stanovisko klubů Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů drůbeže        M. Hertl                                                                                    

10. Závěr                                                                                                V. Rohrer ml. 



 

Ad 1)   Úvod, přivítání zástupců klubů 

     Jednání nechala svolat ÚOK CHD e-mailem rozeslanou pozvánkou. Zahájil ho v 10.10 

hod. Václav Rohrer ml., který dále jednání vedl. Nejprve byla minutou ticha uctěna památka 

nedávno zesnulého chovatele a posuzovatele drůbeže Jaroslava Nováka. Po seznámení 

s programem jednání Václav Rohrer ml. uvedl, že zápis pořídí Eliška Stejskalová a ověří ho 

dva ověřovatelé – Miloslav Hertl a Václav Rohrer ml. (Poznámka – zápis je zpracovaný jako 

volný záznam z jednání.)  

 

Ad 2)   Zhodnocení setkání ve Vranovicích 

     Václav Rohrer ml. zrekapituloval, proč bylo v srpnu 2018 svoláno do Vranovic jednání 

s kluby. Znovu informoval, že celé náklady na jednání hradil on a připomenul, že za termín a 

místo konání byl dosti osočován. Zástupci klubů hodnotili setkání ve Vranovicích jako 

přínosné.   

 

Ad 3)   Představení nového Klubu chovatelů bantamek 

     23. února 2019 byl ustanoven nový Klub chovatelů bantamek, oficiálně bude založení 

zaznamenáno v usnesení z jednání ÚOK CHD dne 27. 4. 2019. Předseda klubu Jiří Herynek 

informoval, že klub sdružuje 14 chovatelů a eviduje 15 barevných rázů bantamek, převažují 

chovy bantamek černých. Klub se bude věnovat plemenářské práci, propagaci bantamek a 

organizování zájezdů na výstavy v zahraničí.   

 

Ad 4)   Stanice kontroly užitkovosti Lanškroun 

     Miloslav Hertl uvedl, že stanice kontroly užitkových vlastností čistokrevných plemen 

drůbeže byla zřízena při Střední zemědělské a veterinární škole v Lanškrouně. Letos bylo 

zahájeno testování australek, hempšírek a plymutek bílých. Násadová vejce byla vložena do 

líhně v Hodoníně (u Jaroslava Bayera) dne 12. 3. 2019. Kuřata budou vakcinována a 

označena křídelními známkami. Dále informoval, že test trvá 500 dnů, denně bude sledována 

snáška, bude prováděna brakace, vše bude evidenčně podchycené. Je zajištěna podestýlka a 

krmení po celou dobu testu (od jednoho výrobce). První čtyři roky budou takzvaně 

„odbydleny“ – řada prací bude zrealizována prostřednictvím studentů střední školy. Všechny 

tři kluby poskytly násadová vejce zdarma.  

     JUDr. Mikuláš Papoušek připomněl, že ČSCH musí ze zákona zabezpečit kontrolu 

užitkových vlastností drůbeže, protože svaz je uznané chovatelské sdružení pro chov 

čistokrevných plemen drůbeže. Drůbež je zařazena mezi hospodářská zvířata, a proto jsou na 

svaz kladeny požadavky ze zákona.  

  

Ad 5)   Kontrolované chov drůbeže 2019 

     Ivan Pavel zrekapituloval, že jsou pro letošní rok uznány chovy genetických zdrojů (forma 

ŠCH) – 13 chovů českých slepic zlatých kropenatých, 31 chovů českých hus a 9 chovů 

českých hus chocholatých. Dále je uznáno 5 PCH hempšírek, 8 PCH sebritek a 5 ŠCH 

sebritek. Ivan Pavel dále uvedl, že se mnoho let stále vehementně žehralo na to, že není 

zpracovaná a schválená Směrnice pro kontrolované chovy čistokrevných plemen drůbeže. 

V současnosti je směrnice schválená a o plemenářské práci se povětšinou zase jenom obšírně 

mluví. Chovatelé poukazují na to, že směrnice je složitá. Hlavní důvod je ale v tom, že 



nechtějí dodržovat při plemenářské práci zásadní pravidla. Dále poukázal na to, že řada lidí, 

kteří nejsou členy ČSCH, by si ráda pořídila čistokrevnou drůbež, ale chovatelé nejsou 

schopni zajistit produkci a nabídnout především kuřice, dokonce ani násadová vejce. 

Konstatoval, že toto ÚOK CHD nemůže zajistit, její úkol je pouze metodický. Tohle vše 

záleží na chovatelích, kteří se ale jen rozhlížejí, kdo za to může a nevidí příčinu u sebe.  

 

Ad 6)   Výstavnictví – nový návrh příspěvků pro kluby  

     Miloslav Hertl seznámil přítomné s novými kritérii pro poskytování příspěvků klubům 

chovatelů drůbeže. CVM – na klubové  přihlášené prodejné zvíře – oceněné minimálně 

známkou DB, bude poskytnut příspěvek 40,- Kč/ks. CV – na klubové přihlášené prodejné 

zvíře – SE, EL 100,- Kč/ks, VD, DB – 50,- Kč/ks. Nahlášená klubová expozice (vodní drůbež 

a krůty – minimálně 10 ks, hrabavá  drůbež – minimálně 20 ks, částka 500,- Kč pro klub. Dále 

pochválil garanty na CV 2018 – z přítomných Janu Mestekovou a Martinu Mestekovou. 

Uvedl, že členové klubů mohou pracovat jako garanti na CV nebo pomáhat při posuzování. 

Dále Miloslav Hertl vyslovil politování nad tím, že o CVM 2018 a CV 2018 nebyl v časopise 

Chovatel zveřejněný článek o drůbeži. Toto se setkalo s velkou a oprávněnou kritikou ze 

strany chovatelů.   

 

Ad 7)   Informace z ÚOK CHD a odborné články 

      Josef Vilhelm kvitoval s povděkem vysokou účast na jednání. Zrekapituloval rozdělení 

kompetencí v rámci ÚOK CHD. Dále uvedl, že od 1. 1. 2019 měl vejít v platnost Seznam 

plemen a rázů drůbeže uznaných v ČR. Ukázalo se, že musí být poskytnutý větší prostor na 

připomínkování. Letos byl seznam znovu velmi podrobně projednáván na školení 

posuzovatelů drůbeže, vyjádřily se k němu samozřejmě i kluby. O seznamu znovu jednala 

standardová komise. V současnosti se seznam dolaďuje a během dubna bude zveřejněný, a to 

s platností od 1. 7. 2019.   

     Josef Vilhelm se ohradil proti častému tvrzení, že dřívější ÚOK CHD pro zajištění 

kontrolní stanice vůbec nic nedělala. Uvedl, že to není pravda. Jednání probíhala se SZeŠ 

Horšovský Týn, SZeŠ Čáslav (kde již bylo zahájení činnosti stanice ve stádiu příprav) a 

následně se SZeŠ Lanškroun. Nedostatek finančních prostředků v posledně jmenované SZeŠ 

měl být řešen zajištěním financí od krajského úřadu (o tomto měla jednat SZeŠ). Posléze 

se jednání z finančních důvodů v Lanškrouně pozastavila, v současnosti se vyjednaly 

výhodnější podmínky. Škola také zařadila do programu nový učební obor – drůbežnictví. 

V loňském roce se také s ÚVV ČSCH vyjednal přesun finančních prostředků na kontrolu 

užitkovosti. Josef Vilhelm informoval, že ÚOK CHD řešila časté stížnosti na práci Komise 

pro přípravu adeptů. Tato komise byla doplněna a byla znovuobnovena komunikace mezi 

jejími členy.  

     Dále Josef Vilhelm konstatoval, že nedostatek článků o drůbeži v měsíčníku Chovatel je 

skutečně problém, ale ÚOK CHD zkusí s tímto pomoci. Poté uvedl, že ohledně pořadatele 

letošní CVM byla ustanovena komise, která vyhodnotila došlé nabídky (termín, finanční 

soběstačnost pořadatele, požadavky na ČSCH). Nejlépe se umístilo výstaviště v Přerově, 

letošní CVM se bude konat v termínu 14. a 15. 9. 2019.   

     Václav Rohrer ml. potvrdil nedostatečný počet článků o drůbeži v časopise Chovatel. 

Vyslovil názor, že články o drůbeži se v redakci hromadí a neotiskují se. Dále přednesl svůj 

návrh na podporu propagační činnosti klubů. Uveřejněný článek, zpracovaný členem klubu 



(odborný, ne z výstavy) - za 1,5 strany se zvažuje vyplacení příspěvku klubu až ve výši 1000,- 

Kč (vyplácení koncem roku). Uvedl, že pro podporu klubů je přislíbena v rozpočtu celková 

částka 50.000,- Kč. Kluby, které nebudou pracovat, nedostanou žádný příspěvek. 

Konstatoval, že každý klub musí mít svůj účet. 

 

Ad 8)  Diskuse – různé 

- Václav Rohrer ml. – zrekapituloval data z evidenčních listů klubů ČSCH, v současnosti 

je 585 členů klubů. Dále navrhnul, aby se i příští jednání zástupců ÚOK CHD s kluby 

konalo v Havlíčkově Brodě, poděkoval za zajištění prostor k jednání Ing. Janu Boumovi. 

Vznesl dotaz, kolikrát ročně by měla ÚOK CHD svolat jednání s kluby;  

- Miroslav Pawlas (AR): uvedl, že klub nemá zájem o kontrolované chovy, věnuje se 

hodně propagaci, členové se zúčastňují CVM a CV tak, aby se místo konání střídalo – 

jednou Morava, jednou Čechy. Doporučil jedno konání aktivu s kluby; 

- Jiří Andrle (AU): speciální výstava se koná v Týništi nad Orlicí, klub o kontrolovaných 

chovech zatím neuvažuje. Zapochyboval o nutnosti účtu pro každý klub, doporučil, aby 

chovatel na CVM či CV vystavil jen jedno prodejné zvíře, aktiv postačí jeden ročně;  

- Josef Vilhelm: připomněl, že CVMD byla navržena jako náhrada za nákupní trhy;  

- Václav Rohrer ml.: uvedl, že počet vystavené drůbeže na CVMD jde rapidně dolů, ÚOK 

CHD se snaží situaci řešit; 

- Vojtěch Kleisner: konstatoval, že drůbež na CVMD je příliš mladá a hodnocená 

predikátem, výstava nemá opodstatnění; 

- Ing. Miroslav Pawlas: uvedl, že opodstatnění má CVMK. U drůbeže je přesto zbytečné 

CVMD rušit – je to náhrada za nákupní trhy;  

- Ivan Zábrana: poukázal na to, že pokud by se skutečně líhlo už v březnu, tak na CVMD 

jsou zvířata hotová;  

- Jiří Andrle: uvedl, že u posuzovatelů králíků se konzultuje posuzování s vedoucím – u 

drůbeže by měla být vedoucím podepisována známka SE a rovněž V;  

- Ivan Pavel: odpověděl, že vedoucí může posuzovateli vnuknout jiný názor, za posouzení 

je zodpovědný především posuzovatel; 

- JUDr. Mikuláš Papoušek: potvrdil názor Ivana Pavla; 

- Miroslav Horák (BA): speciální výstava se koná v Ledči nad Sázavou, klub nemá účet, 

doporučil jeden aktiv; 

- Ivan Pavel (h Č): speciální výstava se koná v Třebechovicích pod Orebem, vloni bylo 

vystaveno 292 českých hus. Pokud by bylo druhé setkání, tak spíše jako seminář i pro 

další chovatele; 

- Milan Kosík (Čzk): speciální výstava se koná v Týništi ad Orlicí, realizuje se svod 

plemeníků, pak rotace dle plánu, líhnuží v MTSD Ústrašice, navrhnul jedno setkání, 

- Václav Rohrer ml: vznesl dotaz, proč Klub chovatelů českých slepic sdružuje chovatele 

šumavanek, když existuje samostatný klub; 

- Milan Kosík: vysvětlil, že někteří chovatelé kromě Č chovají i ŠU; 

- Jiří Pavlica (ŠU): uvedl, že chovatelé ŠU se rozhádali, je to špatně, protože důležité je 

zachování plemene a ne řešení averzí mezi chovateli. Konstatoval, že když začínal, 

nemohl sehnat ŠU do chovu; 

- Milan Kosík: ŠU neměly být uvedené v evidenčním listu, ale klub nemůže členům 

přikázat členství v jiném klubu; 



- Václav Hromek (HA): uvedl, že zemřel Jaroslav Novák – poradce chovu a Zdeněk 

Zbořil – bývalý předseda. Plemenářská práce v klubu není možná, klub provádí jen 

udržovací práci;  

- František Stávek (NH): konstatoval, že při velkých výstavách není na speciální výstavu 

klubu prostor, letos bude speciální  výstava v Rohatci, aktiv stačí jeden za rok;  

- Josef Blažek (L): vloni se konala speciální výstava v Jezeřanech, leghornky ubývají, 

protože potřebují pro chov prostor, vytlačují je hybridi podobní leghornkám. Klub nemá 

účet – kvůli jedné platbě se nevyplatí, jeden aktiv ročně stačí; 

- Jana Mesteková (MR): speciální výstava byla v Dobrovicích, v Litoměřicích byl 

instalován stánek maransek – přehlídka vajec, jeden aktiv ročně stačí, při CV by mohl 

být odborný seminář; 

- Václav Rohrer ml.: vyslovil pochvalu Klubu chovatelů maransek za propagaci; 

- Miroslav Pour (PL): klub pořádá čtyři speciální výstavy či expozice, sleduje užitkovost, 

chovatelé dělají kontrolu doma, klub vítá testování. Klub má ale výhrady proti 

přípravnému chovu – má stejné povinnosti jako PCH. Přiklonil se k názoru Jiřího 

Andrleho, že vedoucí posuzovatel by měl schvalovat obě krajní známky - SE i V. Vzato 

selským rozumem – když se podepisuje jedna krajnost, měla by se podepsat i druhá. 

Konstatoval, že setkání, kde se jenom věci rekapitulují nebo se řeší administrativní 

záležitosti, nemá žádný smysl. Když dvě setkání, tak jedno s odborným poradenstvím;  

- Ivan Pavel: uvedl, že přípravný chov je jakýsi pomocný, aby PCH při nákupu zvířete 

z ciziny nemusely končit pro nedostatečný původ zvířat. Dále připomněl, že u králíků se 

nikdo nepodivuje, že musí být rodokmen, u drůbeže by to mělo být také samozřejmé; 

- Miroslav Pour: vznesl dotaz, zda byl schválený nový plemenářský zákon; 

- Ivan Pavel: uvedl, že byla vydána jeho novela;  

- Václav Rohrer ml.: uvedl, že vedení PCH není nic složitého, je to v lidech; 

- Oldřich Blaha (RI): klub pořádá jednu speciální výstavu, uvedl, že užitkovost RI šla 

vlivem dovozů velmi dolů, doporučil pouze jeden aktiv při CV; 

- Jana Pavlicová (ŠU): klub propaguje plemeno přes webové stránky, kde jsou uvedené 

mj. kontakty na chovatele;  

- Jiří Pavlica (ŠU): chce řešit chov zvířat a ne, kdo se s kým baví či nebaví, jeden aktiv 

ročně stačí;  

- Ivan Zábrana (SE): klub byl založený před 20 lety, pravidelně se koná jedna speciální 

výstava - v průměru je vystaveno 150 zvířat, výstavu hodnotí stále jeden posuzovatel po 

celou dobu od založení klubu. Posuzovatel doporučí, kam směřovat plemenářskou práci, 

při hodnocení jsou přítomni všichni chovatelé. Uvedl, že už 52 let provádí plemenářskou 

práci, na SE je to vidět. Klub šlechtí i mosetku – černou, stříbrnou, zlatou a citronovou. 

V současné  době je u SE 47 krevních linií. Práce na vysoké úrovni je náročná, ale jde 

zrealizovat. Dále uvedl, že celostátní výstava v listopadu je pro drůbež nevhodná – od 

října by měla mít drůbež klid – útlumový režim. Vyzval ÚOK CHD, aby jednala 

s veterinární komisí na zabezpečení vakcíny proti Markově nemoci z VB; 

- Vojtěch Kleisner (V): konstatoval, že firma Dominant prodává hybridy s názvem vlaška, 

je to pro chovatele značně matoucí. Setkání jedenkrát ročně stačí, konstatoval, že 

s Eliškou Stejskalovou je dobrá spolupráce, protože je komunikativní. Doporučil 

podporu speciální výstavy, která má z plemenářského hlediska  největší smysl; 

- Pavel Tuček (W): klubová výstava se koná v Kolíně, klub eviduje 19 barevných rázů, 

doporučil nepodceňovat očkování drůbeže, aktiv postačí jednou ročně;  



- Roman Morávek (k Z a k SM): klub byl založený v roce 2016, má mladé členy, speciální 

výstava se koná při Moravii Brno, expozice při CV, klub chce spolupracovat se 

zahraničními chovateli, setkání jedenou ročně formou odborného semináře, účast 

dobrovolná;  

- Bc. Zdeněk Dráb (KR a PE): specifický klub, více plemen, tři plemena krůt uznaná, 

jedno neuznané, tři barevné rázy perliček, systém kontrolovaných chovů – není možné. 

CVMD – pro krůty brzy. O projedná zvířata je nejvíce zájem na jaře, kdo ale bude v září 

líhnout, aby měl na jaře dost kuřic a kohoutů? Navrhnul kohouta z dovozu zařadit do 

testování, pak teprve zařadit do hejna. Vznesl dotaz na metodiku kontroly užitkovosti, 

navrhnul prodej zvířat z testu na CV. Klub nemá účet, aktiv doporučil jeden ročně;  

- Miloslav Hertl: metodika zpracovaná je. Připomněl, že mnozí žehrají na nezájem o chov 

čistokrevné  drůbeže, ale CV nabízí prostor na propagaci a také prodej;  

- Vojtěch Kleisner: znovu zdůraznil, že pro plemenářskou práci je důležitá speciální 

výstava, ale ÚOK CHD nabádá k podpoře komerční výstavy. Pokud by se klub účastnil 

testování, chtěl by zpět testovanou drůbež;  

- Miloslav Hertl: potvrdil, že klubu se prvně nabízí testovaná drůbež;  

- Josef Blažek: kvitoval, že bylo obnoveno testování drůbeže;  

- Jaroslav Trávníček (RZS): 25 členů, 15 barevných rázů, klub sdružuje i ostatní zakrslá 

plemena, speciální výstava se koná při Moravii Brno, jedna schůze postačí;   

- Josef Vilhelm: uvedl, že ÚOK CHD požádala ÚVV ČSCH, aby zahájil jednání o výrobě 

menších balení očkovacích látek pro drůbež;  

- Jaroslav Herzog, Jiří Herynek (BN): konstatovali, že drůbež na speciální  výstavě a na 

CV je různě oceněna. Uvedl, že zvíře, které je nás hodnoceno často jako výlukové, je 

v zahraničí ceněné; 

- Ivan Pavel:  konstatoval, že výluka u nás by měla být výlukou i v zahraničí, standard je 

jednotný, problém je v různém pohledu posuzovatelů;  

- Ivan Zábrana: konstatoval, že kdo tomu rozumí, ví, co vystavuje. CV je především 

propagace, posouzení může dopadnout různě, je nutné s tím počítat;  

- Rostislav Valeš (NH): klub má v plánu pořádat v rode 2020 evropskou výstavu NH. 

Vznesl dotaz, jestli se bude posuzovat evropským způsobem; 

- Ivan Pavel: uvedl, že pokud bude výstava s mezinárodní účastí, tak se bude posuzovat 

dle našeho systému. Jestli to bude opravdu evropská výstava NH schválena EE, tak 

evropským způsobem;  

- Václav Hromek: zeptal se, jestli peníze, které zbyly z předešlých rozpočtů ÚOK CHD, 

jsou někde uložené pro potřeby ÚOK CHD; 

- Josef Vilhelm: vysvětlil, že to byly fiktivní peníze, podúčty se nevedou. V roce 2018 

nepřiznalo MZe ČR svazu dotaci, muselo se šetřit. Pro příště je třeba naplánované peníze 

smysluplně využít.   

 

Ad 9)  Stanovisko klubů Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů drůbeže 

     Miloslav Hertl uvedl, že z aktivu je nezbytné přijmout doporučení pro ÚOK CHD týkající 

se klubů.   

- Bc. Zdeněk Dráb: navrhnul, aby zástupce klubů účastnil konference s hlasem 

rozhodujícím;  



- Václav Hromek: konstatoval, že v sekci chovatelů holubů zástupci klubů také na 

konferenci hlasují s hlasem rozhodujícím; 

- Václav Rohrer ml., Eliška Stejskalová: upozornili, že to podle Stanov ČSCH toto není 

možné;  

- JUDr. Mikuláš Papoušek: potvrdil předešlý názor, uvedl, že jeden chovatel nemůže být 

na konferenci zastoupen delegátem územního spolku a zároveň delegátem klubu, není 

možné se inspirovat sekcí, která nedodržuje Stanovy ČSCH. Změna tohoto základního 

svazového předpisu je možná jen na Valné hromadě ČSCH;  

- Ivan Pavel: potvrdil předešlý názor;  

- Bc. Zdeněk Dráb: apeloval na plemenářskou práci v klubech a důležitost klubů; 

- JUDr. Mikuláš Papoušek: znovu vysvětlil, že ve zmiňované sekci to probíhá v nesouladu 

se Stanovami ČSCH do té doby, než na to někdo upozorní a bude to řešit. Nemůžeme se 

tím inspirovat.  Poté vyzval k přijetí doporučujícího usnesení pro ÚOK CHD. (V době 

formulování závěru bylo přítomno 13 zástupců klubů.) 

 

ZÁVĚR 

z jednání č. 2/2019 (konaného dne 30. 3. 2019 v Havlíčkově Brodě) 

 

Aktiv klubů chovatelů drůbeže doporučuje ÚOK CHD uložit členům ÚOK CHD, kteří 

byli přítomni na aktivu, aby na Ústřední konferenci delegátů sekce chovatelů drůbeže 

prosazovali zájem klubů. Hlasování – PRO 13 z přítomných 13 zástupců. 

 

 

Ad 10) Závěr 

     Josef Vilhelm ještě jednou poděkoval Ing. Janu Boumovi za zajištění prostor a Václavu 

Rohrerovi ml. a Miloslavu Hertlovi za přípravu aktivu. Ostatním za konstruktivní diskusi.  

 

     Jednání bylo zakončeno v 15.35 hod.   

 

                                                                                       Josef VILHELM, v. r. 

                                                                                       předseda ÚOK CHD 

 

                                                                                      Václav ROHRER ml. 

                                                                              člen ÚOK CHD – práce s kluby 

 

                                                                                          Miloslav HERTL 

                                                                              člen ÚOK CHD – kontrolní stanice 
 

 

 

 

 Zapsala: Eliška Stejskalová 

 K ověření předáno: dne 4. 4. 2019 k ověření Miloslavu Hertlovi a Václavu Rohrerovi ml.   

 Ověřování ukončeno dne: 16. 4. 2019 

 Zápis bude rozeslán ÚOK CHD a klubům, vyvěšen na webu a zpráva z jednání bude uveřejněna 

v časopise Chovatel.  


